
ZBOR OBČANOV KS MOSTE
Za nami je zbor delovnih ljudi in

občanov KS Moste. Udeležba je bfla
izredno dobra - 92 občanov - raz-
prava pa zanimiva in pestra.

K družbenemu načrtu in prora-
čunu Občine Moste-Polje ni bilo
bistvenih pripomb, zato so ga spre-
jeli. Nejasnosti, nesoglasja in pri-
pombe pa so bile naslednje: ker tudi
v letošnjem načrtu in proiačunu
občine niso določena sredstva za
gradnjo družbenokulturnega centra,
so občani ponovno zahtevali svoje
prostore. Morda bi dobili denar

zanje iz pororačuna kultume skup-
nosti ali pa iz sklada za družbeni
standard. Odgovor na vprašanje
bodo dobili na prihodnjem zboru
občanov.

Slišati je, da bo nova moščanska
tržnica tik ob stolpnici na Prole-
tarski 2. Stanovalci so proti temu,
ker se bojijo umazanije in mrčesa. V
zazidalnem načrtu tržnica na tem
kraju sploh ni predvidena. Jasno je,
da jo rabimo, vendar stanovalci
menijo, da ne sodi na funkcionalno

zemljišče stolpnice, kajti odmik od
te je premajhen.

Kje bo dobila svoje prostore mla-
dina? Morda v družbenem centru,
ki pa še visi v zraku? !

Se vedno ni rešeno vprašanje, če
bodo TVD Partizan odvzeli del zem-
ljišča - igrišča in ga zidali.

Vprašanji sta obstoj glasbene šole
in B program osnovnih šol, Čeptav
obenem govorimo o celodnevni šolL

Nimamo primernih kulturnih
domov, knjižnici priraanjkuje pro-
stora, kino dvorana jc dotrajana in
neuporabna za razne kulturne pri-
reditve. Iz samoprispevka za gradnjo
vrtcev in šol je letos predvidena
gradnja vrtca na Selu, izdelani in
potrjeni so že idejni načrti, fe vedno
pa je odprto vprašanje zemljišča, za
kai je, kaže, odgovorno podjetje
Soseska.

Bomo zgiadili dom za upoko-
jence in kje?

Moščanski zdravstveni dom je v
prostorski kadrovski stiski, saj že od
leta 1962 vanj niso nid vložili, ie-
prav je prebivalstvo občine močno
naraslo.

Udeleženci zbora so sklenili, da
morajo delegacije samoupravnih in-
teresnih skupnosti poročati o teh
problemih v skupščini in po-
sredovati njene zaključke volilcem
na naslednjem zboru.

Še letos bo morala skupščina re-
Sti tudi vprašanje financiranja kra-
jevnih skupnosti, ki bodo same s
svojimi sr^dstvi reševale probleme
na svojem področju. Zato bi roorali
imeti od oktobra letos osnutek po-
rabe za naslednje leto.

Na zboru občanov so izvolfli 18
delegatov za krajevno konferenco
SZDL Moste in Selo.
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